
 

 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

23.05.2023                                       м. Черкаси                                            № 14 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії: 8 

Присутні: 6 

 

Голова постійної комісії - Бондаренко В.О.  

Секретар постійної комісії - Бабенко В.І. 

 

Присутні члени комісії: Воскобойнік О.А., Коцур Ю.Н., Ніжніков В.М. 

(доєднався при розгляді питання 1), Плічко Г.І. 

 

Відсутні члени комісії:  

 

Ковальчук Д. В., Тиховська Я.М. 

 

Запрошені:  

Гриб  

Наталія Петрівна 

- заступник начальника Головного управління 

Держгеокадастру у Черкаській області, 

начальник відділу інформаційного 

забезпечення державного земельного 

кадастру та обліку земель 

 

Даник  

Андрій Миколайович 

- начальник Головного управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій в 

Черкаській області 

 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

Дорошенко  

Володимир Петрович 

- голова Березняківської територіальної 

громади 
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Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

Мазур  

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату Черкаської обласної 

ради 

 

Сідько  

Василь Петрович 

 

- голова Тальнівської міської ради 

Тірон  

Володимир Іванович 

- голова Кам’янської міської ради  

 

 

Тітаренко  

Іван Миколайович 

- голова Гельмязівської територіальної 

громади 

 

 

Присутні: 

Бахтимірова  

Алла Анатоліївна 

- начальник відділу розвитку сільських 

територій та земельних відносин 

виконавчого апарату Гельмязівської 

територіальної громади 

 

Гончаренко  

Віктор Григорович 

- депутат Черкаської обласної ради 

 

 

Даниленко 

Сергій Миколайович 

- заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

Зажирко  

Ірина Михайлівна 

- головний спеціаліст управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату Черкаської обласної 

ради 

 

Мушієк  

Михайло Григорович 

 заступник голови Черкаської обласної ради 

 

 

Озеран  

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 
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правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

Рутенко Анатолій 

Вікторович 

- провідний інженер лісового господарства 

Черкаського УОЛМГ 

 

Порядок денний: 

1. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

Доповідач  

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

Співдоповідачі:   

Сідько  

Василь Петрович 

 

- голова Тальнівської територіальної громади 

Дорошенко  

Василь Петрович 

- голова Березняківської територіальної 

громади 

 

2. Про зміну меж об'єкту природно-заповідного фонду області 

Доповідач 

Довга  

Людмила 

Володимирівна 

 

- 

 

т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ              

«Про обласну Програму охорони навколишнього середовища                                        

на 2021-2027 роки» 

Доповідач 

Довга  

Людмила 

Володимирівна 

 

- 

 

т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

4. Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки 

та звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки 

Доповідач 

Карманнік  

Роман 

Володимирович 

 

- 

 

директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

5. Про погодження проєкту землеустрою щодо встановлення меж 

адміністративно-територіального утворення міста Кам’янка Черкаської області 
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Доповідач 

Мазур  

Людмила Олегівна 

 

- 

 

начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату Черкаської обласної 

ради 

 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.05.03 №9-9                  

«Про надання в користування мисливських угідь у Черкаській області» 
Доповідач 

Мазур  

Людмила Олегівна 

 

- 

 

начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату Черкаської обласної 

ради 

 

7. Про виконання Комплексної програми забезпечення техногенної та  

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 

можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки (розглядається в 

порядку контролю) 

Доповідач 

Даник  

Андрій Миколайович 

 

- 

 

начальник Головного управління 

Державної служби України з надзвичайних 

ситуацій в Черкаській області 

 

Головуюча запропонувала вшанувати пам'ять хвилиною мовчання та 

перенести розгляд сьомого питання на перше та останнім питанням розглянути 

представлені Озераном С.А зміни у додаток 2 до Комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки, 

проголосувавши за кожну зміну окремо. 

Поставила на голосування перенесення розгляду питання «Про виконання 

Комплексної програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на 

території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих 

надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки». 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

Поставила на голосування включення до порядку денного питання «Про 

внесення змін у додаток 2 до Комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-

технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у 

мирний час та особливий період на 2023-2027 роки». 
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ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5,   «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

Головуюча поставила на голосування порядок денний із змінами та 

доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: порядок денний із змінами та доповненнями взяти за основу                  

і в цілому. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Даника А.М. про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021-2023 

роки. 

Даник А.М. подякував депутатам обласної ради за надання фінансової 

підтримки за останні три роки. Наголосив на тому, що програма виконана 

набагато більше, ніж було передбачено у зв’язку з війною. Департамент 

забезпечений цифровим шифрувальним зв’язком. На даний час проводять 

розмінування Донецької, Херсонської та Запоріжської областей, підводні 

розмінування та очищення суднохідного каналу в Запоріжській області. 

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О.А. додав, що тісно співпрацюють з ДСНС. Подякував за 

їхню працю та запропонував інформацію взяти до відома. 

Головуюча поставила на голосування питання про взяття до відома 

інформації про виконання Комплексної програми забезпечення техногенної та 

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 

можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій                                      

на 2021 -2023 роки взяти до відома. 

Інформація про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій                                      

на 2021 -2023 роки додається (додаток 1). 

Висновок додається (додаток 2). 
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2. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В. про території та об'єкти природно-заповідного фонду області. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 3). 
ВИСТУПИЛИ: 

 Бондаренко В.О. запитала, чи потрібне додаткове фінансування. 

 Довга Л.В. відповіла, що додаткового фінансування не потребують,                

в майбутньому будуть необхідні кошти для встановлення зазначених меж. 

Бабенко В.І. додав, що фінансування проводитимуть відповідні 

територіальні громади. Поцікавився, чи це будуть новостворені пам’ятки.  

Воскобойнік О.І. поцікавився, чи присутні представники відповідних 

територіальних громад, де створюються природно-заповідні зони. Чи наявні 

документи, чи проводилися громадські слухання? 

Тітаренко І.М. пояснив, що територія заказника вкрита ярами. Громадою 

обговорили та погодили створення ботанічного заказника «Плескачівські 

первоцвіти». 

Бабенко В.І. задав запитання стосовно діяльності громадської організації 

«Українська природоохоронна група» м. Васильків. Додав, що на попередньому 

засіданні постійної комісії вирішили, що по кожному ПЗФ проєкт рішення 

потрібно подавати окремо. 

Довга Л.В. пояснила, що дана організація працює з міжнародними 

організаціями, науковцями, обґрунтовують створення природно-заповідних зон. 

Воскобойнік О.А. наголосив на тому, що на сесію потрібно подати пакет 

документів на кожен природно-заповідний об’єкт окремо. 

Головуюча внесла пропозицію голосувати щодо оголошення територій          

та об’єктів природно-заповідного фонду області, що мають природоохоронне             

та естетичне значення і підлягають особливій увазі по кожному об’єкту окремо. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

голосувати щодо оголошення територій та об’єктів природно-заповідного 

фонду області, що мають природоохоронне та естетичне значення і підлягають 

особливій увазі по кожному об’єкту окремо. 

 Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримання проєкту 

рішення «Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічна пам’ятка природи «Глибочок-1», Тальнівська територіальна громада). 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримання проєкту 

рішення «Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(ландшафтний заказник «Білі Обрії» Тальнівська територіальна громада)». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 
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(рішення прийнято) 

Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримання проєкту 

рішення «Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічний заказник «Плескачівські первоцвіти» Березняківська територіальна 

громада)». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати пропозиції Черкаської обласної військової адміністрації 

щодо оголошення територій та об'єктів природно-заповідного фонду області 

«Глибочок-1», «Білі обрії» та «Плескачівські первоцвіти», які мають 

природоохоронне та естетичне значення та підлягають особливій охороні. 

2. Рекомендувати Управлінню екології та природних ресурсів 

Черкаської обласної державної адміністрації направити на розгляд сесії проєкт 

рішень щодо оголошення територій та об'єктів природно-заповідного фонду 

області «Глибочок-1», «Білі обрії» та «Плескачівські первоцвіти» окремо по 

кожному об’єкту. 

Проєкт рішення обласної ради «Про території та об’єкти природно-

заповідного фонду області» додається (додаток 4). 

Висновок додається (додаток 5). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В. про зміну меж об’єкту природничо-заповідного фонду області. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 6). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бахтимірова А.А. повідомила, що раніше зазначена схема не відповідає 

сьогоденній конфігурації. Додала, що претензії в громади відсутні. 

Гончаренко В.Г. звернувся до членів комісії з проханням підтримати зміну 

меж пам’ятки, при цьому уточнивши, що площа даної пам’ятки залишається 

сталою. 

Бондаренко В.О. поцікавилася, чи потрібне додаткове фінансування. 

Бахтимірова А.А. відповіла, що зміна меж буде проводитися за рахунок 

коштів територіальної громади. 

Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримки проєкту 

рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природничо-заповідного фонду 

області». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту 

природничо-заповідного фонду області» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 
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Проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природничо-

заповідного фонду області» додається (додаток 7). 

Висновок додається (додаток 8). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021               

№5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього середовища на 

2021-2027 роки». 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 9). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бондаренко В.О. запитала, чому збільшилося фінансування та які проєкти 

підтримані по Черкаській міській раді, чому Уманський район збільшив суму 

фінансування. 

 Довга Л.В. пояснила, що обсяг фінансування збільшився на 5,2 млн грн, 

Уманська міська рада вносила зміни відносно виконавців проєктів. До програми 

включено 10 нових проєктів. 

 Плічко Г.І. поцікавився, чому три пропозиції Катеринопільської 

територіальної громади включені в програму, а одна пропозиція Драбівської 

територіальної громади не врахована. 

 Бабенко В.І. запитав, як відбувається придбання та розподіл техніки, чи 

працюють з іншими управліннями, хто приймає остаточне рішення. 

 Воскобойнік О.А. поцікавився, скільки об’єктів додано до програми. Якщо 

не включено деякі об’єкти, то потрібно додати. 

 Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримки проєкту 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони 

навколишнього середовища на 2021-2027 роки» та рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки» додається (додаток 10). 

Висновок додається (додаток 11). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Даниленка С.М. про звіт за 2022 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки 



9 

 

 

та звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки. 

Виступ Даниленка С.М. додається (додаток 12). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бондаренко В.О. вказала на те, що нереалізованих проєктів набагато 

менше, ніж реалізованих. Запитала, що заважає реалізовувати. Поцікавилася, хто 

проводив моніторинг виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області. 

 Даниленко С.М. відповів, що всього проєктних ідей 110. Робоча група,       

до якої входять і депутати обласної ради, напрацювала проєктів на суму              

17,2 млр грн. Пояснив, що недостатньо коштів для реалізації всіх ідей. Для 

проведення моніторингу при обласній державній адміністрації в особі 

Департаменту регіонального розвитку створена робоча група, яка напрацьовує 

проєктні ідеї, проводить збір проєктних ідей та їх обговорення, обговорення та 

затвердження. 

 Бондаренко В.О. поцікавилася, хто входить до робочої групи. 

 Воскобойнік О.А. запитав, хто з депутатів входить до даної групи. 

 Даниленко С.М. пояснив, що до робочої групи входить приблизно 30 осіб, 

в тому числі депутати обласної ради. 

 Плічко Г.І. вказав, що є членом даної робочої групи. 

 Бондаренко В.О. звернулася з проханням назвати проєкт, яким пишається 

Департамент регіонального розвитку. 

Даниленко С.М. відповів, що таким проєктом є «Підтримка 

підприємницьких ініціатив та нарощення інфраструктури розвитку малого та 

середнього підприємництва в регіоні» разом з БФ «МХП громаді». 

Воскобойнік О.А. запропонував підготувати звіти по трьох найбільших 

проєктах та представити їх на розгляд сесії. Підняв питання про Канівський 

будинок культури. 

 Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримки проєкту 

рішення обласної ради «Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 0,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 5,     «Не голосували» - 1. 

(рішення не набрало необхідної кількості голосів) 

Проєкт рішення обласної ради «Про затвердження звіту за 2022 рік                 

із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023 роки» додається (додаток 13). 

Висновок додається (додаток 14). 
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6. СЛУХАЛИ: 

Зажирко І.М. про погодження проєкту землеустрою щодо встановлення 

меж адміністративно-територіального утворення міста Кам’янка Черкаської 

області. 

Зажирко І.М. повідомила, що даний проєкт рішення підготовлено 

управлінням юридичного забезпечення та роботи з персоналом на підставі листів 

виконавчого комітету Кам’янської міської ради від 12.11.2021 № 2320/02-09,      

від 09.02.2023 №489/01-60. Додала, що проєкт «Про погодження проєкту 

землеустрою про встановлення меж адміністративно-територіального утворення 

міста Кам’янка Черкаської області» розроблений для подальшого прийняття 

Верховною Радою України рішення про встановлення меж міста Кам’янка 

Черкаської області. 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабенко В.І. поцікавився, чи всі документи подано Кам’янською міською 

радою. 

Головуюча поставила на голосування питання щодо підтримки проєкту 

рішення обласної ради «Про погодження проєкту землеустрою щодо 

встановлення меж адміністративно-територіального утворення міста Кам’янка 

Черкаської області». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про погодження проєкту 

землеустрою щодо встановлення меж адміністративно-територіального 

утворення міста Кам’янка Черкаської області» та рекомендувати до розгляду      

на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про погодження проєкту землеустрою 

щодо встановлення меж адміністративно-територіального утворення міста 

Кам’янка Черкаської області»додається (додаток 15). 

Висновок додається (додаток 16). 

7. СЛУХАЛИ: 

Зажирко І.М. про внесення змін до рішення обласної ради від 29.05.03         

№ 9-9 «Про надання в користування мисливських угідь у Черкаській області». 

Зажирко І.М. повідомила, що проєкт рішення «Про внесення змін                   

до рішення обласної ради від 29.05.03 №9-9 «Про надання в користування 

мисливських угідь у Черкаській області» підготовлено на підставі листа 

Державного агентства лісових ресурсів України від 28.02.2023 №03-11/1226-23. 

Передбачається внесення змін, що стосуються зміни назв держаних підприємств 

лісового господарства, яким надано у користування мисливські угіддя для 

ведення мисливського господарства терміном до 2028 року. Назви держаних 

підприємств лісового господарства змінюються у зв’язку з їх реорганізацією 

шляхом приєднання до новоствореного державного спеціалізованого 

господарського підприємства «Ліси України», яке є правонаступником майна, 
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прав та обов’язків підприємств, що реорганізуються. Змінами також 

передбачається викладення актуальних на цей час переліку мисливських угідь, 

наданих у користування державним підприємствам лісового господарства, та 

їхніх площ, з урахуванням припинення деяким державним підприємствам права 

користування мисливськими угіддями або їх частиною. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Воскобойнік О.А. поцікавився, хто буде керівником лісового господарства 

Черкаського УОЛМГ, чи змінюються межі мисливських угідь. 

Рутенко А.В. пояснив, що зміни відбуваються у зв’язку з реорганізацією, 

додав, що керівником залишається Дзюбенко О.М. Межі мисливських угідь 

змінювалися відповідно до рішень обласної ради в 2003, 2006, 2011 роках. 

Зажирко І.В. додала, що також були рішення, відповідно до яких 

припинялося державним лісовим господарствам право користування на частину 

мисливських угідь або припинено повністю. 

Головуюча винесла на голосування пропозицію про підтримання проєкту 

рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.05.03 №9-9         

«Про надання в користування мисливських угідь у Черкаській області». 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 29.05.03 №9-9 «Про надання в користування мисливських угідь 

у Черкаській області» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 29.05.03 №9-9 «Про надання в користування мисливських угідь                   

у Черкаській області»додається (додаток 17). 

Висновок додається (додаток 18). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про внесення змін у додаток 2 до Комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки. 

Озеран С.А. повідомив, вносяться зміни до заходів програми: 

- Пункт «Забезпечення надійного і сталого функціонування територіальної 

автоматизованої системи централізованого оповіщення про загрозу виникнення 

або виникнення надзвичайних ситуацій» до експлуатаційно-технічного 

обслуговування обладнання та інших технічних засобів оповіщення та зв’язку 

цивільного захисту та обладнання територіальної автоматизованої системи 

централізованого оповіщення Черкаської області доповнити фразою                       

«та ремонт». Це надасть змогу проводити ремонт сирен, які виходять з ладу. До 

оплати послуг оренди додати послуги суборенди. Даний розділ доповнено 
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завданням «Проведення робіт з підключення до Національної 

телекомунікаційної мережі, а саме: 

проектування волокно-оптичної лінії зв’язку; будівельно- монтажні 

роботи; 

заходи з розробки та видачі технічних умов, креслення детальної схеми 

прокладання кабелю в кабельній каналізації електрозв’язку (далі-ККЕ), 

погодження робочого проекту, надання місця в ККЕ, послуги з бронювання ККЕ, 

послуги з використання ККЕ, технічний нагляд постачальника ККЕ; здійснення 

технічного нагляду; 

здійснення авторського нагляду». 

Пояснив, що система оповіщення здійснювалася через Укртелеком та 

службу держспецзв’язку. Вимога сьогодення - це припинення дротового зв’язку 

та перехід на волокно-оптичні лінії зв’язку. 

- В пункті «Матеріально-технічне забезпечення діяльності міського                     

та позаміського пунктів управління Черкаської обласної державної 

адміністрації»: відбулася зміна слова «чергова служба» на фразу «міського та 

позаміського пунктів». 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бондаренко В.О. вказала на те, що проєкт рішення не зареєстрований у 

виконавчому апараті обласної ради, члени комісії взяли його до відома та після 

реєстрації винесуть на розгляд комісії перед засіданням сесії. 

 

 

 

Голова комісії        В.БОНДАРЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії      В.БАБЕНКО 


